

AVSEC/PACA/0002 /2020

026 February 2020

التاريخ: 2 رجب 1441هـ

الموافق: 26 فبراير 2020م

**To: All aircraft operators in the Sultanate of Oman**

**إلى / جميع خطوط الطيران المشغلة بمطارات سلطنة عمان**

**Subject: Circular from the Ministry of Health requirement due to the Corona virus**

**الموضوع: تعميم حول تطبيق إجراءات وزارة الصحة للتصدي لفيروس كورونا**

Dear All,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

You are kindly obliged to follow the instructions set by the Ministry of Health on the preparedness planning for the Corona virus.

نود إفادتكم بضرورة التقيد بما يصدر من تعليمات من وزارة الصحة بالسلطنة حول إجراءات التصدي لفيروس كورونا .

These procedures are to advise all passengers on board arriving or transferring flights via MCT, SLL and OHS and to distribute the Ministry of Health forms during the flight and ensure the passengers complete the forms prior to reaching the airport.

وتتضمن هذه الاجراءات الاعلان لجميع المسافرين سواء القادمون أو المحولون عبر مطارات مسقط الدولي وصلالة وصحار وتوزيع إستمارة الأفصاح الذاتي الصادر من وزارة الصحة على متن الطائرة، بحيث يتم ضمان تجهيز المسافر قبل نزوله المطار.

Any negligence on following these instructions will be dealt with directly by the Public Authority for Civil Aviation.

وننوه بأن أي تقصير في تنفيذ هذه الإجراءات سيتم التعامل معه مباشرة من قبل الهيئة العامة للطيران المدني.

Kindly circulate these instructions to all involved parties and personnel to take action accordingly.

راجين التكرم نحو ضرورة تعميم هذه التعليمات على جميع الموظفين المعنيين وضرورة التقيد بما جاء فيها.

Thank you for your cooperation

شاكرين لكم حسن تعاونكم



ناصر بن عبدالله الجاسسي  
مدير دائرة أمن الطيران والتسهيلات

**Nasser bin Abdullah Al-jassasi**  
**Aviation Security and Facilitation Director**